[image: image1.png]2] UNIVERSITY
J OF ALBERTA

V
v,



[image: image2.png]




加拿大阿尔伯塔大学财务管理硕士报名表

  Application Form of Master of Financial Management of the University of Alberta
	个人信息 Personal Information  (○类的选择，请将您所选项目加粗即可)

	中文姓名

Chinese Name
	
	曾 用 名

Former Name   (if applicable)
	
	性  别
Gender
	男 ○ 女○

Male Female
	1寸免冠照片

1-inch 

	英文名

English Name
	
	国  籍

Citizenship
	
	出 生 地

Country of Birth
	
	

	出生日期

Date of birth
	    月    日    年

M    D    Y

	身份证号码

ID Card Number
	
	

	政治面貌

Political status
	
	
	
	

	 联系方式 Correspondence Address

	住  址

Mailing address
	 
	办公地址

Office address
	

	手  机

 Mobile phone
	
	邮件地址

E-mail
	

	紧急联系方式
	姓名

Name
	
	关  系

Relationship
	
	电  话

Telephone
	

	职业信息 Professional Information

	工作单位

Name of company
	

	企业性质

Enterprise type
	〇
	国营

State-owned
	〇
	民营

Private
	〇
	外 资

Foreign-invested
	〇
	合 资

Joint venture
	〇
	其 它

Other

	所在部门

Department
	
	职 务

Position
	

	工 作 经 历 （除现所在单位以外的工作经历）Employment experience 

	工作单位   

Name of company
	起止日期   

Dates of employment
	部 门

 Department
	职 位 

Position

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	教 育 背 景  Education Background 请详细填写高中毕业之后的所有教育经历

	学校名称  

Name of School
	起止日期

Dates of attendance and graduation
	专  业 

Major
	平均成绩

GPA
	学位文凭 Certificate

	
	年  月   —    年  月
	
	
	

	
	年  月   —    年  月
	
	
	

	推 荐 人 1  Referee （注意：邮箱地址将被用于接收阿尔伯塔大学推荐信上传邀请邮件）

	姓名

Name
	
	工作单位

Working company
	

	部门

Department
	
	职务

Position
	
	电话

Tel number
	

	邮箱地址

Email address
	

	推 荐 人 2  Referee （注意：邮箱地址将被用于接收阿尔伯塔大学推荐信上传邀请邮件）

	姓名

Name
	
	工作单位

Working company
	

	部门

Department
	
	职务

Position
	
	电话

Tel number
	

	邮箱地址

Email address
	

	其他信息 Other Information

	您从哪里了解到阿尔伯塔大学财务管理硕士项目，以便我们找到更多像您一样优秀的人。
报纸杂志，请列出名称___________________________________________
教育展：     ○ QS世界顶级MBA展  ○ 全球MBA巡展 ○其他        

网上搜索：   ○ 百度、○其他         

○ 研究生网站招生信息
○ 西安交大官网
〇 朋友介绍
〇本公司人力资源部
〇其它，请注明___________________________________________                               

	您是公司委派学习还是自费学习？

〇公司委派  

〇自费

	您是否正在申请其他硕士项目？ 如果有，请列出学校、项目名称：                       

	诚信声明 Declaration

	如果被阿尔伯塔大学录取，本人同意遵守学校规定。本人保证，报名申请表里所填的信息全部属实，且无隐瞒信息。本人授权阿尔伯塔大学核实申请表里任何信息的。本人已知悉，申请表里的文件虚报、伪造件，或不要求提供有关信息是严重违规，有可能收到阿尔伯塔大学行为守则和/或加拿大刑法起诉。
表格里要求填写个人信息受《阿尔伯塔信息自由与隐私权保护法案》第33条（c）的保护，目的是确定大学录取资格和/或学术课程管理和学生服务。关于信息收集和使用，请联系研究生院（780）492-3499。部分个人信息可能会提供给联邦和省级政府部门以及具有适当立法权的机构。 

申请人签名：

日      期：

I agree, if admitted to the University of Alberta, to comply with University regulations. I certify that the information in this application is true and complete in all respects and that I have withheld no information. I authorize the University to verify any information provided as part of this application. I understand that misrepresentation, falsification of documents, or withholding of requested information regarding this application are serious offences and may result in prosecution under the University’s Codes of Behavior and/or the Criminal Code

of Canada. The personal information requested on this form is collected under the authority of section 33(c) of Alberta’s Freedom of Information and Protection of Privacy Act for the purpose of determining eligibility for university admission and/or the administration of academic programs and student services. For information about the collection and use of this information contact the Faculty of Graduate Studies and Research at (780) 492-3499. Certain personal information may be made available to federal and provincial government departments and agencies under appropriate legislative authority.

Signature of Applicant：
Date：


联系方式  
西安交通大学上海研究院MFM上海教育中心

联系电话：400-991-0260

邮    箱：shemba@mail.xjtu.edu.cn
地    址：上海市普陀区中山北路1777号中国德力西807室 
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